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有种机会叫緣分，有种快乐叫相爱，有种幸福叫结婚。当你把握缘分的机会，享受相爱的快乐，感受结婚的幸福，祝百年好合。这篇关于《登记结婚英语祝福短信》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！>【篇一】 1、让这缠绵的诗句，敲响幸福的钟声。愿你俩永浴...
有种机会叫緣分，有种快乐叫相爱，有种幸福叫结婚。当你把握缘分的机会，享受相爱的快乐，感受结婚的幸福，祝百年好合。这篇关于《登记结婚英语祝福短信》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！
>【篇一】
1、让这缠绵的诗句，敲响幸福的钟声。愿你俩永浴爱河，白头偕老！
Let this lingering poem ring the bell of happiness. May you two always be in love and grow old together!
2、朋友，新婚快乐！
Friends, happy new marriage!
3、祝福你们新婚愉快，幸福美满，活力永在，白头偕老！
Wishing you a happy new marriage, happiness, vitality and old age together!
4、相亲相爱幸福永，同德同心幸福长。愿你俩情比海深！
Love and happiness forever, and concentric happiness forever. May you two be deeper than the sea!
5、同心永结劳动果，并蒂常开幸福花。
Concentricity always bears fruit of labor, and Ti often blossoms happily.
6、愿你俩恩恩爱爱，意笃情深，此生爱情永恒，爱心与日俱增！
May you both be loving and affectionate. Love will last forever and grow with each passing day.
7、七夕节结一世缘，鹊桥渡度百年情。祝福你们新婚快乐，一生幸福！
Qixi Festival knots the fate of a lifetime, and Queqiao crosses the Centennial festival. Wishing you a happy new marriage and a happy life!
8、洞房花烛交颈鸳鸯双得意，夫妻恩爱和鸣凤鸾两多情！
The bridal chamber is full of flowers and candles, the mandarin ducks are proud of each other, the husband and wife are fond of each other and the song and Phoenix are fond of each other!
9、恭喜恭喜，新婚快乐！
Congratulations, happy new marriage!
10、白首齐眉鸳鸯比翼，青阳启瑞桃李同心。
Whitehead with eyebrow and mandarin duck wing, Qingyang Qirui Taoli concentric.
11、愿天下有情人终成眷属，前生注定，喜结良缘。
May all the lover in the world get married, be doomed in his previous life, and be happy to get married.
12、真诚地祝你们新婚快乐，白头偕老，此生幸福平安！
I sincerely wish you a happy new marriage and a happy life together.
13、祝你俩幸福美满，永寿偕老！相亲相爱幸福永，同德同心幸福长。
Wish you both happiness and happiness, and live together forever! Love and happiness forever, and concentric happiness forever.
14、神仙何足慕，只是羡鸳鸯。愿二位新婚蜜月，游山玩水，情趣盎然！
The immortals admire nothing but Mandarin ducks. May the two newlyweds have a honeymoon and enjoy themselves in the mountains and rivers.
15、喜气卷地百花开，天赐良缘今结果！
Flowers blossom with joy, and heaven has given good fortune to the present!
16、天下有情人终成眷属，前生注定喜结良缘。新婚大喜！百年好合！
There is a lover in the world who will eventually get married, and his predecessor is doomed to get married. Happy New Wedding! A harmonious union lasting a hundred years!
17、灯下一对幸福侣洞房两朵爱情花金屋笙歌偕彩凤洞房花烛喜乘龙。
Under the lamp, a couple of happy couples in the cave, two love flowers in the golden room, singing and singing, and the colorful Phoenix in the cave, the candles are happy to ride on the dragon.
18、真诚的爱情的结合是一切结合中最纯洁的，祝福我们！
The combination of sincere love is the purest of all combinations. Bless us!
19、男尊女女尊男男女平等，夫敬妇妇敬夫夫妇相亲。
Men respect women and men respect men and women are equal, husband respect women and husband respect husband and wife.
20、祝福你们新婚愉快，幸福美满，**永在，白头偕老！
Wish you a happy new marriage, happiness, passion forever, old age together!
>【篇二】
God bleyou and yours, and surround you ever with his blessing.
愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
Happymarriedlife!
祝新婚快乐!
Congratulationsonyourmarriage!
恭喜喜结连理!
Weneverknewtwopeoplebettersuitedtoeachother.
我们从未见过如此般配的一对。
You\'retheluckiestguyintheworld.
你们是世界上最幸运的人儿。
Hopingthebestforyoutwotodayandforever!
希望你们俩好好的，直到永远!
Mayyoubeasrichinlifeasyouareinlove.
愿你们生活富足，爱也富足。
Wishingyoualifefullofhappinessahead,dearfriend.
亲，祝你们今后的生活幸福圆满。
>【篇三】
1、may you two always be in love! may happiness increase with age.
愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与年俱增。
2、wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true.
但愿天从人愿，幸福与爱情无边!
3、May everyday in your life together be as full of happiness and joy as yourwedding day.
愿你俩的每一天都能像新婚时一样，洋溢着快乐和喜悦。
4、Best wishes for many years of happiness for the two of you.
愿你俩百年好合。
5、My very best wishes to you for a lifetime of happiness.
向你俩致以最美好的祝愿，祝你们终生幸福
6、Please accept our most sincere congratulations upon your holy matrimony with... and very best wishes for all the good future in the world.
请接受我对你和……的神圣结合的最诚挚的祝贺，并祝愿你俩幸福无量。
7、He must be extra special, because he is marrying a lovely girl.
新娘如此可爱，新郎必定英俊不凡。
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